



URBERLIN

Was ist URBERLIN?

URBERLIN ist Stadt auf der Haut: Mit originären Designs, die VON DER STRASSE - FÜR DIE STRASSE gemacht sind (Street Art).

Die Kunst von den Mauern Berlins wird gebannt auf Stoff und Textil - alles "MADE IN BERLIN" und ökologisch tragbar. An jedem Artikel verdienen auch die Künstler der Straße weil URBERLIN Street Artists fördert in fairer Partnerschaft.

URBERLIN ist gleichwohl Label und Agentur in einem: Für Street Artists, die eine neue Plattform suchen sowie für Style-Orientierte, die hier Außergewöhnliches finden und gleichzeitig Gutes tun können.

DENN langfristig soll die Geburtsstätte der Street Art, die Straße, von dem Gewinn ebenso profitieren, wie die Marke selbst. URBERLIN will von zukünftigen Erlösen pro verkauftem Artikel soziale Projekte in Berlin unterstützen.

KUNST TRAGEN: WEIL SIE VON DER STRASSE - FÜR DIE STRASSE gemacht ist.

URBERLIN is urban (URBN)

URBERLIN is ART that you WEAR.

URBERLIN is the city on your skin.

We offer exclusive designs from Berlin artists who want to show their work beyond the confines of the studio. The key concept behind URBERLIN is to render every aspect of their art wearable. Their work is transformed into limited street couture – the art of Berlin – printed on high quality products that are officially made in Berlin. URBERLIN is the screen as well as the medium, and whoever puts on their work becomes their messenger. URBN art means creative expression in public spaces and beyond.

URBERLIN provides these artists with a new platform, serving both as label and agent: for artists as well as for the fashionable who are looking for something original and who want to do something good. In the long run, not only our label gains from the profits, but the origins of urban art – the streets – profit as well. URBERLIN intends to use proceeds from each purchased article to support social projects in Berlin.

Thus, if you WEAR ART you also support a cause.

<http://www.urberlin.com/>



kultpur . johanna groß . muskauer str. 47 . 10997 berlin-kreuzberg . 030-43202340 . 0179-6637155 . mail@kult-pur.de . www.kult-pur.de